



PRESS RELEASE

VODAFONE QATAR REPORTS 16.8% INCREASE IN NET PROFIT TO QR 702 MILLION FOR 2025

Board of Directors approved quarterly interim dividend for 2026

Doha, Qatar, 2 February 2026: Vodafone Qatar P.Q.S.C. (“Vodafone Qatar” or the “Company”) announced its financial results for the year ended 31 December 2025, highlighting a year of sustained growth, strong performance and disciplined operational execution.

Key Highlights – Financial Year 2025 compared to 2024

- Total Revenue increased by 8.1% to QR 3.4 billion
- Service Revenue increased by 5.0% to QR 3.0 billion
- EBITDA increased by 10.5% to QR 1.5 billion
- EBITDA margin expanded by 1ppcts to 43.7%
- Net Profit increased by 16.8% to QR 702 million
- Net Profit margin further grew by 1.5ppcts reaching 20.4%
- Mobile customers increased by 3.2% to reach 2.2 million subscribers
- Board of Directors recommends distribution of a cash dividend of 12% of the nominal share value for 2025 and approved quarterly interim dividend for 2026

Financial Summary

The Company reported a net profit of QR 702 million for the financial year 2025, reflecting 16.8% increase compared to the previous year, mainly driven by solid revenue growth and sustained cost discipline.

Total revenue increased by 8.1% year-on-year to QR 3.4 billion due to growth across all core business segments, including mobility, managed services, fixed broadband, handsets and equipment. Service revenue grew by 5.0% reaching QR 3 billion. Vodafone Qatar expanded its customer base to 2.2 million mobile customers, representing an increase of 3.2% year-on-year.

EBITDA for the period exceeded QR 1.5 billion, increasing by 10.5% year-on-year, driven by higher service revenue and disciplined cost management. As a result, the reported EBITDA margin improved to 43.7%, expanding by 1ppcts year-on-year. On an underlying basis, excluding equipment and one-off items, EBITDA margin reached 48.6%.

The Company delivered robust operating free cash flow of QR 779 million, representing an increase of 40.7% year-on-year, supported by strong collections and disciplined working capital management.

Lastly, the Company achieved a net profit margin of 20.4%, marking a 1.5ppcts increase year-on-year. This translated into a return on equity (ROE) of 13.6% for 2025, reflecting 1.6ppcts



improvement compared to FY 2024. These results underscore the Company's continued focus to deliver sustainable long-term shareholder value.

Based on Vodafone Qatar's commitment to enhance shareholder returns and the strong financial performance, the Board of Directors has recommended the distribution of a cash dividend of 12% of the nominal share value, equivalent to QR 0.12 per share, subject to shareholders approval at the Company's next Annual General Assembly.

In addition, the Board of Directors has approved a cash dividend of 12% for the next financial year, to be distributed as quarterly interim dividends representing 20% of the annual dividend per quarter, with the remaining 40% to be paid as a final dividend at year-end. The dividend distribution will be subject to the Company's quarterly financial performance, review and approval by the Board of Directors and obtaining all required regulatory approvals.

H.E. Mr. Abdulla Nasser Al Misnad, Chairman of the Board of Directors at Vodafone Qatar, commented: "2025 was another year of strong financial and operational performance for Vodafone Qatar, reflecting the disciplined execution of our strategy and our continued commitment to sustainable growth and long-term performance. Guided by our enduring ethos, 'Together We Can,' we sustained our momentum by strengthening our digital capabilities and reinforcing our role as a key enabler of Qatar's digital economy."

He added: "During the year, the Company advanced digital innovation through strategic partnerships and ecosystem collaboration, supporting the deployment of future-ready technologies across key sectors of the national economy. Sustainability, strong governance, and alignment with Qatar National Vision 2030 remain integral to our approach as we continue to build resilient, secure, and scalable digital infrastructure for the future."

Mr. Rashid Fahad Al Naimi, Managing Director at Vodafone Qatar, commented: "2025 was a year of continued execution and advancement for Vodafone Qatar, as we strengthened our technological capabilities and further enhanced the digital infrastructure that supports Qatar's digital economy. Through ongoing investment in our network and platforms, we continued to set benchmarks for connectivity, reliability, and service excellence for both consumers and businesses."

He added: "During the year, we accelerated innovation through strategic partnerships with global technology leaders, enabling next-generation 5G, cloud, and AI-driven solutions that support secure, scalable, and future-ready digital services. Alongside this, we remained committed to supporting national priorities and community initiatives, using technology to enhance everyday life and deliver meaningful impact in line with Qatar National Vision 2030."

H.E. Sheikh Hamad Abdulla Al Thani, Chief Executive Officer at Vodafone Qatar, said: "In 2025, Vodafone Qatar continued to play a defining role in shaping Qatar's digital infrastructure, further strengthening its position as one of the leading providers of advanced connectivity and digital solutions. Throughout the year, we continued to advance our technological capabilities to better support customers and businesses across the country."

"During the year, we deepened strategic partnerships and progressed next-generation technologies across 5G, cloud, artificial intelligence, and digital platforms, enabling secure, scalable, and future-ready solutions for organisations of all sizes. As we look ahead, we remain



focused on driving sustainable growth and delivering long-term value for our shareholders, in alignment with Qatar National Vision 2030.”

In QR million (unless otherwise stated)	Yearly Analysis		
	2025	2024	YoY Growth
Total Revenue	3,447	3,190	+8.1%
Service Revenue	2,971	2,831	+5.0%
EBITDA	1,507	1,364	+10.5%
EBITDA Margin (%)	43.74%	42.77%	+0.97ppts
Net Profit	702	601	+16.8%
Net Profit Margin (%)	20.36%	18.83%	+1.53ppts

-ENDS-

About Vodafone Qatar P.Q.S.C

Vodafone Qatar P.Q.S.C. (“Vodafone Qatar”) provides a comprehensive range of services including voice, messaging, data, fixed communications, IoT and ICT managed services in the State of Qatar, for both consumers and businesses alike. The Company commenced commercial operations in 2009 and has 2.2 million mobile customers as of 31 December 2025. Its state-of-the-art network infrastructure is expanding to cover key locations in the country with fibre connectivity and 5G, along with an extensive digital ecosystem, which will contribute to Qatar’s continued growth and prosperity. Vodafone Qatar’s vision is deeply rooted in its mission to connect today’s ideas with the technologies of tomorrow by pioneering digital innovation and becoming people’s first choice in telecom and digital services. Please visit www.vodafone.qa for more details.

For Investor Relations enquiries, please contact:
InvestorRelationsQatar@vodafone.qa

For press enquiries, please contact:
Mediarelations.qatar@vodafone.qa

بيان صحفي

فودافون قطر تُسجل نمواً في صافي الأرباح بنسبة 16.8% لتصل إلى 702 مليون ريال قطري لعام 2025

مجلس الإدارة يقرّ توزيع أرباح ربعية للعام 2026

الدوحة - قطر، 2 فبراير 2026: أعلنت شركة فودافون قطر ش.م.ق.ع. ("فودافون قطر" أو "الشركة") عن نتائجها المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025، والتي تعكس عاماً اتسم بالنمو المستدام، والأداء القوي، والانضباط والكفاءة في الأداء التشغيلي للشركة.

أبرز النتائج للسنة المالية 2025 مقارنة بالسنة المالية 2024

- ارتفاع إجمالي الإيرادات بنسبة 8.1% ليصل إلى 3.4 مليار ريال قطري
- ارتفاع إيرادات الخدمات بنسبة 5.0% لتصل إلى 3.0 مليار ريال قطري
- ارتفاع الأرباح قبل احتساب تكاليف التمويل والضرائب والاستهلاك والإطفاء بنسبة 10.5% لتصل إلى 1.5 مليار ريال قطري
- ارتفاع هامش الربح قبل احتساب تكاليف التمويل والضرائب والاستهلاك والإطفاء بمعدل نقطة مئوية واحدة ليصل إلى 43.7%
- ارتفاع صافي الربح بنسبة 16.8% ليصل إلى 702 مليون ريال قطري
- ارتفع هامش صافي الربح بمقدار 1.5 نقطة مئوية ليصل إلى 20.4%
- ارتفع عدد عملاء الهاتف الجوال بنسبة 3.2% ليصل إلى 2.2 مليون مشترك
- مجلس الإدارة يوصي بتوزيع أرباح نقدية بنسبة 12% من القيمة الاسمية للسهم للعام 2025 ويقرّ توزيع أرباح ربعية للعام 2026

الملخص المالي

حققت فودافون قطر صافي ربح سنوي بلغ 702 مليون ريال قطري للعام 2025، بارتفاع وقدره 16.8% مقارنة بالعام السابق، ويعزى ذلك بشكل أساسى إلى النمو القوي في الإيرادات، مع الالتزام المستمر بضبط التكاليف.

كما ارتفع إجمالي الإيرادات بنسبة 8.1% على أساس سنوي ليصل إلى 3.4 مليار ريال قطري. وتعزى هذه الزيادة إلى النمو المستدام في مختلف قطاعات الأعمال بما في ذلك خدمات الجوال، والخدمات المدارية، وخدمات البروباند الثابت، والهاتف الجوال، والمعدات. كما نمت إيرادات الخدمات بنسبة 5.0% لتصل إلى 3 مليار ريال قطري. ووسع فودافون قطر قاعدة عملائها لتصل إلى 2.2 مليون مشترك في خدمات الهاتف الجوال، مسجلة زيادة بنسبة 3.2% مقارنة بالفترة نفسها من العام الماضي.

وتجاوزت الأرباح قبل احتساب تكاليف التمويل والضرائب والاستهلاك والإطفاء 1.5 مليار ريال قطري، محققة نمواً بنسبة 10.5% على أساس سنوي، مدفوعةً بارتفاع إيرادات الخدمات والكفاءة في إدارة التكلفة. ونتيجةً لذلك، ارتفع هامش الربح قبل احتساب تكاليف التمويل والضرائب والاستهلاك والإطفاء المعلن بمقدار نقطة مئوية واحدة

على أساس سنوي ليصل إلى 43.7%. أما هامش الربح الضمني قبل تكاليف التمويل والضرائب والاستهلاك والإطفاء، باستثناء المعدات والصفقات غير المتكررة، بلغ 48.6%.

وحققت الشركة تدفقات نقدية حرة تشغيلية قوية بلغت 779 مليون ريال قطري، مسجلةً نمواً بنسبة 40.7% على أساس سنوي، نتيجة قوة التحصيل وكفاءة إدارة رأس المال العامل.

وأخيراً، حققت الشركة هامش صافي ربح بلغ 20.4% مسجلةً زيادة قدرها 1.5 نقطة مئوية على أساس سنوي. وقد انعكس ذلك في تحقيق عائد على حقوق الملكية (ROE) حيث بلغ نسبة 13.6% في العام 2025، بزيادة 1.6 نقطة مئوية مقارنة بالعام السابق. وتعكس هذه النتائج التزام الشركة المستمر بتحقيق عوائد مستدامة للمساهمين.

وانطلاقاً من التزام فودافون قطر بتعزيز حقوق المساهمين واستناداً إلى الأداء المالي القوي للشركة، أوصى مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية بنسبة 12% من القيمة الاسمية للسهم، أي بقيمة 0.12 ريال قطري للسهم الواحد، مع مراعاة اعتماد هذه التوصية من قبل الجمعية العمومية السنوية للشركة في اجتماعها المقبل.

بالإضافة إلى ذلك، وافق مجلس الإدارة على توزيع أرباح نقدية بنسبة 12% على المساهمين عن السنة المالية المقبلة، يتم صرفها على أساس أرباح مرحلية ربع سنوية، على أن يتم توزيع نسبة 20% منها في كل ربع سنة، فيما يتم توزيع نسبة الـ 40% المتبقية كأرباح نهائية عند نهاية السنة المالية. ويأتي هذا التوزيع مرهوناً بالأداء المالي الربعي للشركة، وبمراجعة واعتماد مجلس الإدارة، مع مراعاة الحصول على جميع المواقف التنظيمية المطلوبة.

قال سعادة السيد عبدالله بن ناصر المسند، رئيس مجلس إدارة فودافون قطر: "حققت فودافون قطر خلال عام 2025 أداءً مالياً وتشغيلياً قوياً، جسد التنفيذ الدقيق لاستراتيجيتنا والتزامنا المستمر بالنمو المستدام والأداء المتميّز على المدى الطويل. وانطلاقاً من شعارنا الراسخ 'معاً نستطيع'، وصلنا رغم النمو من خلال تطوير إمكاناتنا الرقمية، وتعزيز دورنا كمساهم رئيسي في الاقتصاد الرقمي بالدولة".

وأضاف: "وخلال عام 2025، عزّزت فودافون قطر محفظتها من الابتكارات الرقمية، عبر بناء الشراكات الاستراتيجية وفسح المجال لأوجه التعاون المثمر التي ساهمت في إتاحة تقنيات متقدمة بالقطاعات الاقتصادية الرئيسية في الدولة. وستبقى الاستدامة والحكومة الرشيدة والعمل في إطار رؤية قطر الوطنية 2030 ركيزاً أساسياً في نهج عملنا، وسنواصل العمل على تطوير بنية تحتية رقمية مرنّة وآمنة وقابلة للتطوير ومواكبة للمستقبل".

وقال السيد راشد بن فهد النعيمي، المدير العام لفودافون قطر: "كان عام 2025 حافلاً بالإنجاز والتطوير على كافة الأصعدة في فودافون قطر. فقد عزّزنا قدراتنا التقنية، وطورنا بنية تحتية رقمية الداعمة للاقتصاد الرقمي للدولة. وفي ظل الاستثمار المستمر في شبكتنا ومنصاتنا، وصلنا العمل على وضع معايير جديدة للارتقاء بمستوى خدمات الاتصال، وتعزيز الموثوقية، وضمان التميّز في أداء الخدمة لعملائنا من الأفراد والشركات".

وأضاف: "وخلال العام المنصرم، سرّعنا وتيرة الابتكار من خلال بناء الشراكات الاستراتيجية مع رواد التكنولوجيا العالميين، مما أتاح لنا تطوير تقنيات الجيل الخامس (5G)، وتطبيقات الحوسبة السحابية، وحلول الذكاء الاصطناعي، التي تدعم خدمات رقمية آمنة وقابلة للتطوير وتوسيع المستقبلي. وإلى جانب ذلك، وصلنا التزامنا بدعم الأولويات الوطنية والمبادرات المجتمعية، مسخرين التكنولوجيا لتحسين الحياة اليومية، وتحقيق الأثر الإيجابي، بما يتماشى مع رؤية قطر الوطنية 2030".

وصرّح سعادة الشيخ حمد بن جاسم آل ثاني، الرئيس التنفيذي لفودافون قطر، قائلاً: "في عام 2025، واصلت فودافون قطر مهمتها الرئيسية بالإسهام في تطوير البنية التحتية الرقمية لدولة قطر، معززة بذلك مكانتها كإحدى الشركات الرائدة في توفير خدمات الاتصال المتقدم والحلول الرقمية المبتكرة. وعلى مدار العام، واصلنا تطوير قدراتنا التقنية وتحسين خدماتنا لعملائنا من الأفراد والشركات في جميع أنحاء الدولة".

وأضاف: "وخلال عام 2025، عزّزنا شراكتنا الاستراتيجية، وطورنا تقنياتنا المتقدمة من الجيل الخامس، وتطبيقات الحوسبة السحابية والذكاء الاصطناعي، والمنصات الرقمية، بما يتيح حلولاً آمنة وقابلة للتطوير ومواكبة للمستقبل لكافة الشركات والمؤسسات. ونحن نتطلع إلى المستقبل، سناوصل تركيزنا على تحقيق النمو المستدام، وتوفير قيمة طويلة الأجل لمساهمينا، بما يتماشى مع رؤية قطر الوطنية 2030".

التحليل السنوي			مليون ريال قطري (ما لم يذكر خلاف ذلك)
النمو على أساس سنوي	2024	2025	
%8.1+	3,190	3,447	إجمالي الإيرادات
%5.0+	2,831	2,971	إيرادات الخدمات
%10.5+	1,364	1,507	الأرباح قبل احتساب تكاليف التمويل والضرائب والاستهلاك والإطفاء
0.97+ نقطة مئوية	%42.77	%43.74	هامش الربح قبل احتساب تكاليف التمويل والضرائب والاستهلاك والإطفاء (%)
%16.8+	601	702	صافي الربح
1.53+ نقطة مئوية	%18.83	%20.36	هامش صافي الربح

-انتهى-

حول فودافون قطر ش.م.ق.ع.

توفر فودافون قطر ش.م.ق.ع. ("فودافون قطر") مجموعة شاملة من الخدمات بما في ذلك الاتصال الصوتي، والرسائل النصية، والإنترنت، وخدمات الهاتف الثابت، وإنترنت الأشياء، وخدمات إدارة تكنولوجيا المعلومات والاتصالات في دولة قطر للأفراد والشركات على حد سواء. وكانت الشركة قد بدأت أعمالها التجارية في عام 2009، وبلغ عدد عملائها 2.2 مليون عميل للاتصالات المتنقلة في 31 ديسمبر 2025. وتوسيع البنية التحتية المتطرورة لشبكة "فودافون قطر" لتعطي المواقع الرئيسية في الدولة عبر الألياف الضوئية، وشبكة الجيل الخامس 5G، إلى جانب منظومة رقمية واسعة النطاق، وهو ما سيسمح لهم في تعزيز مسيرة النمو والازدهار بدولة قطر. وتترسخ رؤية "فودافون قطر" بعمق في مهمتها الرامية لربط أفكار اليوم بتكنولوجيا المستقبل عبر الابتكار الرقمي الرائد، ويأن تكون الخيار الأول للعملاء في مجال الاتصالات والخدمات الرقمية. للمزيد من التفاصيل، يرجى زيارة موقعنا www.vodafone.qa

للاستفسارات الصحفية، يُرجى التواصل معنا عبر البريد الإلكتروني التالي:
Mediarelations.qatar@vodafone.qa

للاستفسارات المتعلقة بعلاقات المستثمرين الرجاء التواصل على البريد الإلكتروني التالي:
InvestorRelationsQatar@vodafone.qa